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Årsmøteprotokoll Finnmark Nei til EU, 27.04.2025 

  

1. Åpning av årsmøte v/leder Gunn-Bodil Mathisen 

 

2. Konstituering, og godkjenning av innkalling og saksliste 

Valg av møteleder: Gunn-Bodil Mathisen 

Styrets forslag: Gunn-Bodil Mathisen, Valgt 

 

Valg av protokollfører:  Britha Marie Stavang Berg 

Styrets forslag: Britha Marie Stavang Berg, Valgt 

 

Valg av to til å skrive under årsmøteprotokollen:  

Styrets forslag: Randi Berit Sjølie og Torhild Ackermann, Valgt 

 

Valg av tellekorps: Protokollfører  

Styrets forslag: Protokollfører, Valgt 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste: Godkjent 

 

Antall møtte til årsmøtet 2025: 4 

 

 

3. Foredrag ved Einar Frogner, leder i Nei til EU 

Gode spørsmål og god debatt etter foredraget.  

Vi fikk også god tilbakemelding fra Rådsmøtet.  

Einar sender PowerPoint fra foredraget til oss. 
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4. Årsmelding 2024 v/fylkesleder 

Styret har bestått av 

Gunn Bodil Mathisen, leder 

Jon Trygve Bergsåker, nestleder 

Tonje Mari Dragset, sekretær 

Britha Marie Stavang Berg, kasserer 

Roy Frode Linnes, styremedlem 

Thea B. Fremstad, Styremedlem fra UMEU 

Vara har vært: 

Torhild Ackermann 

Lars Ivar Wæhre 

Arnt R. Johannesen 

Geir A. Iversen 

Åse Utkilen 

Valgkomite er: 

Jon Nikolaisen 

2024  

Vi har ikke vært veldig aktiv i 2024. Mange av styremedlemmene har ikke hatt 

anledning til å drive organisasjon, slik den burde. Det har ikke vært valgår heller, og 

da har det blitt lite søkelys på Nei til EU. Dette håper vi retter seg opp når valgåret 

2025 sparkes i gang. Vi har en god arbeidsplan som vi må børste støv av.  Det vi 

trenger er personer inn i organisasjonen som ønsker å jobb for vår sak. Det har ikke 

vært lett å engasjere nye personer da veldig mange har mye annet å styre med. Vi 

håper dette retter seg opp i fremtiden.  

Styremøter 

Vi har hatt 3 styremøte, alle på Teams.  

Arbeidsutvalget  

AU har som tidligere, bestått av leder, nestleder, sekretær og kasserer. 

De har hatt 3 møter. 

Standvirksomhet 

Vi har hatt stand på Svanhovd i Pasvik, under markedsdagen som Nibio og Sør-

Varanger Bonde- og Småbrukarlag arrangerte 19.08.2024. 
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Landsmøtet 2024 

På landsmøtet 2024 var det flere som ikke kom seg av gårde på grunn dårlig vær. 

Likevel deltok Gunn-Bodil Mathisen, Åse Utkilen, Torhild Ackermann, Britha Stavang 

Berg og Johnny Ingebrigtsen.  

Johnny Ingebrigtsen ble valgt inn i Rådet i NtEU. Britha Stavang Berg ble valgt inn i 

NtEUs valgkomite. Berg har i ettertid også blitt supplert inn i Økonomiarbeidsgruppa 

til NtEU.  

Vi har ellers ikke deltatt på møter sentralt i 2024. 

Medlemmer fra FNtEU i utvalg i Nei til EU sentralt i 2024 

Arne Pedersen sitter som utvalgsleder i Fiskeripolitisk utvalg i NtEU, hvor også Geir 

A. Iversen og Britha Stavang Berg er medlemmer. 

Medlemsutvikling  

Vi hadde 368 medlemmer i 2024. Det er veldig mange som ikke betaler. Det er for 

dyrt for mange. Så det er en stor jobb å verve, og det krever masse tid. Vi vet at 

verving fungere, så vi håper at vi klare å mobilisere og gjøre en bedre jobb framover. 

Økonomi  

Vi har ikke brukt mye penger i 2024. Det har vært utlegg i forbindelse med LM, og 

det er kjøpt inn endel kampanjemateriell. 

Arbeidsplan for 2024 

Finnmark Nei til Eu har ikke kunne følge opp arbeidsplanen som ble vedtatt i fjor, på 

årsmøtet. Styret mener at den er høyst aktuell for 2025 og vi har et sterkt håp om å 

komme i gang med arbeidet som kreves for å styrke organisasjonen vår.  

Regnskap 2024 

Finnmark Nei til EU bruker regnskapsfirma, etter ønske fra Nei til EU. Dette er en 

veldig dyr løsning. 

 

-Styret i Finnmark Nei til EU- 

Godkjent 

 

 

5. Regnskap 2024 

Egne dokumenter. Regnskapet legges ved protokollen. 

Prisen på regnskapet ble diskutert, og det overlates til det nye styret å finne en 

løsning på dette. 

Godkjent  
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6. Innkomne saker og årsmøteuttalelser 

Forslag om kampfond, hvor det settes av kr. 10.000,- per år til dette. Begrunnelse, 

en ny EU kamp kan stå nærmere enn vi aner.  

Ikke vedtatt  

 

Ingen forslag til årsmøteuttalelser innkommet. 

 

 

7. Arbeidsplan 2025 og budsjett 2025 

Forslag til Arbeidsplan for Finnmark Nei til EU 2025 

Nei til EU har i mange år kjempet mot norsk medlemskap i Den europeiske unionen. 

Den viktigste grunnen til dette er at vi vil beskytte norsk demokrati og suverenitet.     

Arbeidsplanen baserer seg på arbeidsplanen som ble vedtatt på Nei til EUs 

landsmøte i november 2024 og bærebjelker for Nei til EU. 

Særlige viktige saker fra sentralt hold, for Finnmark Nei til EU i 2025 er: 

• Stortingsvalget 2025 

• At Nei til EU er en viktig og tydelig aktør i samfunnsdebatten 

• Erstatte EØS-avtalen 

• Uavhengig miljø- og klimapolitikk 

• Energipolitikk 

• EUs helseunion 

• Arbeidsliv 

• EUs feilslåtte økonomiske politikk 

• Landbruk, fisk og beredskap  

• EUs militære oppbygging 

• Internasjonal solidaritet 

• At folkebevegelsen og organisasjonen Nei til EU har en sterk organisasjon 

med tydelig ledelse 

 Finnmark Nei til EU vil fortsette å bidra til kampanjearbeidet i Nei til EU. Vi vil 

fortsette å påvirke politikere både gjennom medieoppslag, leserbrev og aksjoner. Vi 

vil fortsatt drive med opplysningsarbeid overfor befolkningen i fylket, slik at kunnskap 

om EØS og sakene Nei til EU jobber for og med, blir fremmet. 

Organisatorisk arbeid 

Overordnet mål: 

Utvikle og styrke organisasjonen i fylket. 

Gjennomføring: 
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· Følge opp de 2 lokallagene vi har i fylket, Sør-Varanger Nei til EU og Porsanger 

Nei til EU 

· Aktivere de andre lokallag/regionlag i områder hvor det finnes ressurspersoner som 

vil bidra. 

· Oppdatere nettverket av kontaktpersoner i de kommuner vi ikke har lokallag. 

· Stimulere til oppstart av fylkeslag av UMEU. 

· Arbeide videre med kontaktnettverk med våre samarbeids-partnere innen nei-

alliansen, fagbevegelsen, miljøbevegelsen, politiske partier, bondeorganisasjoner og 

urfolksorganisasjonene. 

· Bygge kvinnepolitisk nettverk internt i organisasjonen gjennom kvinnepolitiske 

kontakter i Finnmark. 

· Danne minoritetsutvalg i fylket. 

· Oppfordre og hjelpe medlemmer lokalt til å ta initiativ til å arrangere stands, aktivt 

kontakte kontaktpersoner for å delta på møter og kurs som Nei til EU arr. sentralt, i 

fylket og i samarbeid med andre. 

· Oppdatere og skolere sentrale og lokale tillitsvalgte ved å diskutere alternativer til 

EØS. 

· Tilby foredrag til partier, fagforeninger, organisasjoner osv. og bruke disse til å 

verve nye medlemmer. 

· Ta initiativ til et arrangement som f.eks. 8. mars i samarbeid med 

kvinneorganisasjoner og politiske partier. 

· I 2025 blir det ekstra viktig å følge opp medlemmer. Vi har nå lagt bak oss flere år 

uten særlig aktivitet på grunn av koronapandemien som har preget hele landet, og vi 

har hatt liten aktivitet av andre årsaker. 

· Skolering handler også om organisatorisk arbeid. Hva betyr det å få ett verv i 

lokallag/fylkeslag? Legge opp til å arrangere kurs for tillitsvalgte. 

Informasjonsarbeid 

Overordnet mål: 

Øke kunnskapen om det som skjer i og utenfor EU og om konsekvensene av EØS-

avtalen. Oppdatere og skolere tillitsvalgte, medlemmer og andre samarbeidspartnere 

slik at flest mulig kan delta aktivt i den politiske diskusjonen om EØS. Spre kunnskap 

om ACER og Brexit. 

Gjennomføring: 

· Jobbe eksplisitt i forhold til primærnæringene. 

· Bidra sammen med UMEU til å arrangere møter i Finnmark, når det lar seg gjøre. 

· Være aktive i avisspaltene og på avisenes debattsider, hvis og når vi slipper til. Vi 

har ikke økonomi til å kjøpe oss spalteplass. 



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   Ackermann, Torhild (18.08.1955), 21.05.2025 
•   Sjølie, Randi Berit (28.05.1945), 21.05.2025

· Fortsette arbeidet på sosiale medier og med hjemmesida. 

· Sende mail til alle medlemmer ett par ganger i løpet av året og informasjonsmail til 

lokallagene i etterkant av styremøtene. 

· Sammen med lokallagene delta på ulike stands og aktuelle offentlige 

arrangementer, når dette lar seg gjøre. 

Verving 

Overordnet mål: 

Øke medlemstallet med minst 50 medlemmer per 27.05.2025. 

Gjennomføring: 

· Åpne møter med aktuelle samarbeidspartnere hvor tema; Forsvar av faglige 

rettigheter, distriktspolitikk, primærnæring, energi- og miljøpolitikk og ACER, hvis 

dette lar seg gjøre. 

· Fokus på verving må være en sak på hvert fylkesstyremøte. 

· Gjennomføre verving og gjenverving gjennom hele året, med fokus på nei-

alliansen, politiske partier, ungdom og kvinner, per telefon og internett. 

· Drive aktiv verving på alle arrangementer, stands og ved deltakelse på offentlige 

arrangementer, som vi har mulighet til å delta på. 

· Gjennomføre aksjonsuker for verving. 

· Tilby medlemskap under åpne arrangement, når vi har mulighet til dette. 

· Utarbeide en vervekampanje for fylket, eksempelvis dele ut flygeblad i kommuner 

der vi har lokallag eller kontaktpersoner. 

 

Vedtak: Arbeidsplanen omarbeides av det nye styret, til et arbeidsverktøy det 

kan bruke.  

Godkjent 

 

 

Budsjett 2025 

 Antatt inntekt Planlagte utgifter 

Norsk tipping    4.000.-  

Støtte til Finnmark på 
grunn av lave inntekter 

 50.000,-  

Medlemskontingent  52.000,-  

Antatt momskomp.    8.400,-  

Overskudd 2024  21.245,-  

Rådsmøte 1 stk.    10.000,- 
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Telt    20.000,- 

Fylkesledersamling 2 
stk. 

   20.000,- 

Valgkamp materiell      8.500,- 

Valg, reiser, stand, 
overnatting, o.s.v. 

   52145,- 

Regnskapsfører    25.000,- 

Sum 135.645,- 135.645,- 

Det ble diskutert hvor vidt Sør-Varanger og Nordkapps midler skulle bli stående. 

Årsmøtet ble enige om at midlene skal tilbake til fylkeslaget, på grunn av lang tid 

uten aktivitet. Det må opprettes nye lag, på grunn av regler i Brønnøysund 

registrene, når det eventuelt blir aktuelt.  

Godkjent 

 

 

8. Valg 2025 

Fylkesstyre i Nei til EU – Finnmark 2024 har bestått av 

Posisjon Person Geografisk 

tilhørighet 

Fødsel

sår 

Periode 

Leder Gunn Bodil Mathisen Sør-Varanger 1970 2023-2025 

Nestleder Jon Trygve Bergsåker Berlevåg 1989 Tar 

gjenvalg  

Sekretær Tonje Mari Dragset Nordkapp 1983 2023-2025 

Kasserer Britha Marie Stavang Berg Porsanger 1965 Tar 

gjenvalg 

Styremedlem Roy Frode Linnes Loppa 1967 2023-2025 

Styremedlem 

UMEU 

Thea B. Fremstad Sør-Varanger 2002 Tar 

gjenvalg 

Vararepresentanter 

1.vara Torhild Ackermann Sør-Varanger 1955 Tar 

gjenvalg 

2.vara Lars Ivar Wæhre Hammerfest 1987 2023-2024 

3.vara Arnt R. Johannesen Hammerfest  1951 Tar 

gjenvalg 

4.vara Geir A. Iversen Hasvik 1954 Tar 

gjenvalg 

5.vara Åse Utkilen Sør-Varanger 1954 2023-2024 

Vara UMEU     

Valgkomité 

1 Jon Nikolaisen Porsanger 1972  2024-2027 

2      

3       
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Vara       

Revisor 

       

 

Gunn-Bodil Mathisen ønsker ikke å stille til gjenvalg som leder.  

Roy Frode Linnes ønsker ikke gjenvalg.  

Thea B. Fremstad har gått ut av organisasjonen.  

Lars Ivar Wæhre går ut.  

Åse Utkilen ønsker ikke gjenvalg.  

 

 

Forslag til nytt styre fra Finnmark Nei til EUs valgkomite 

Posisjon Person Geografisk 

tilhørighet 

Fødselsår Periode 

Leder Britha Marie 
Savang Berg 

Porsanger 1965 2025-2026 

Nestleder Jon Trygve 

Bergsåker 

Vadsø 1989 2024-2026 

Styremedlem Tonje Mari Dragset Nordkapp 1983 2024-2026 

Styremedlem Tor-Erik Labahå Vardø 1984 2025-2027 

Styremedlem Gunn Bodil 

Mathisen 

 

Sør-Varanger 1970 2025-2027 

Styremedlem 

UMEU 

    

Vararepresentanter 

1.vara Torhild Ackermann Sør-Varanger 1955 2025-2026 

2.vara Arnt R. 

Johannesen 

Hammerfest 1951 2025-2026 

3.vara Randi Berit Sjølie Vadsø 1945 2025-2026 

4.vara 

 

Geir Adelsten 

Iversen 

Hasvik 1954 2025-2026 

5.vara Hallgeir Johan 

Strifeldt 

Alta 1958 2025-2026 

Vara UMEU     

Valgkomité 

1 Jon Nikolaisen Porsanger  1971 2024-2026 

2     2025-2027 

3      2025-2028 

Revisor 
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      2025-2026 

 

Tor-Erik Labahå er ordfører i Vardø, og har tiendeplass på stortingslista hos 

Finnmark Senterpartiet, har sagt seg villig til å sitte i styret, i Finnmark Nei til EU. 

Hallgeir Johan Strifeld, fylkestingsrepresentant og førstekandidat for Rødt Finnmark, 

fra Alta, har sagt seg villig til å stille som vararepresentant. 

 

Vennlig hilsen 

Jon Nikolaisen, Valgkomite 

 

Under årsmøtet sa Randi Berit Sjølie, lokallagsleder Vadsø Rødt, seg villig til å stille 

som vararepresentant. 

Styret får tillatelse til å supplere valgkomiteen. 

Styret konstituerer seg selv. 

Vedtatt som det står. 

 

 

 

 

  

  
 Randi Berit Sjølie      Torhild Ackermann
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1. Åpning av årsmøte v/leder Gunn-Bodil Mathisen 


 


2. Konstituering, og godkjenning av innkalling og saksliste 


Valg av møteleder: Gunn-Bodil Mathisen 


Styrets forslag: Gunn-Bodil Mathisen, Valgt 


 


Valg av protokollfører:  Britha Marie Stavang Berg 


Styrets forslag: Britha Marie Stavang Berg, Valgt 


 


Valg av to til å skrive under årsmøteprotokollen:  


Styrets forslag: Randi Berit Sjølie og Torhild Ackermann, Valgt 


 


Valg av tellekorps: Protokollfører  


Styrets forslag: Protokollfører, Valgt 


 


Godkjenning av innkalling og saksliste: Godkjent 


 


Antall møtte til årsmøtet 2025: 4 


 


 


3. Foredrag ved Einar Frogner, leder i Nei til EU 


Gode spørsmål og god debatt etter foredraget.  


Vi fikk også god tilbakemelding fra Rådsmøtet.  


Einar sender PowerPoint fra foredraget til oss. 


 


 


 


 







4. Årsmelding 2024 v/fylkesleder 


Styret har bestått av 


Gunn Bodil Mathisen, leder 


Jon Trygve Bergsåker, nestleder 


Tonje Mari Dragset, sekretær 


Britha Marie Stavang Berg, kasserer 


Roy Frode Linnes, styremedlem 


Thea B. Fremstad, Styremedlem fra UMEU 


Vara har vært: 


Torhild Ackermann 


Lars Ivar Wæhre 


Arnt R. Johannesen 


Geir A. Iversen 


Åse Utkilen 


Valgkomite er: 


Jon Nikolaisen 


2024  


Vi har ikke vært veldig aktiv i 2024. Mange av styremedlemmene har ikke hatt 


anledning til å drive organisasjon, slik den burde. Det har ikke vært valgår heller, og 


da har det blitt lite søkelys på Nei til EU. Dette håper vi retter seg opp når valgåret 


2025 sparkes i gang. Vi har en god arbeidsplan som vi må børste støv av.  Det vi 


trenger er personer inn i organisasjonen som ønsker å jobb for vår sak. Det har ikke 


vært lett å engasjere nye personer da veldig mange har mye annet å styre med. Vi 


håper dette retter seg opp i fremtiden.  


Styremøter 


Vi har hatt 3 styremøte, alle på Teams.  


Arbeidsutvalget  


AU har som tidligere, bestått av leder, nestleder, sekretær og kasserer. 


De har hatt 3 møter. 


Standvirksomhet 


Vi har hatt stand på Svanhovd i Pasvik, under markedsdagen som Nibio og Sør-


Varanger Bonde- og Småbrukarlag arrangerte 19.08.2024. 


 







Landsmøtet 2024 


På landsmøtet 2024 var det flere som ikke kom seg av gårde på grunn dårlig vær. 


Likevel deltok Gunn-Bodil Mathisen, Åse Utkilen, Torhild Ackermann, Britha Stavang 


Berg og Johnny Ingebrigtsen.  


Johnny Ingebrigtsen ble valgt inn i Rådet i NtEU. Britha Stavang Berg ble valgt inn i 


NtEUs valgkomite. Berg har i ettertid også blitt supplert inn i Økonomiarbeidsgruppa 


til NtEU.  


Vi har ellers ikke deltatt på møter sentralt i 2024. 


Medlemmer fra FNtEU i utvalg i Nei til EU sentralt i 2024 


Arne Pedersen sitter som utvalgsleder i Fiskeripolitisk utvalg i NtEU, hvor også Geir 


A. Iversen og Britha Stavang Berg er medlemmer. 


Medlemsutvikling  


Vi hadde 368 medlemmer i 2024. Det er veldig mange som ikke betaler. Det er for 


dyrt for mange. Så det er en stor jobb å verve, og det krever masse tid. Vi vet at 


verving fungere, så vi håper at vi klare å mobilisere og gjøre en bedre jobb framover. 


Økonomi  


Vi har ikke brukt mye penger i 2024. Det har vært utlegg i forbindelse med LM, og 


det er kjøpt inn endel kampanjemateriell. 


Arbeidsplan for 2024 


Finnmark Nei til Eu har ikke kunne følge opp arbeidsplanen som ble vedtatt i fjor, på 


årsmøtet. Styret mener at den er høyst aktuell for 2025 og vi har et sterkt håp om å 


komme i gang med arbeidet som kreves for å styrke organisasjonen vår.  


Regnskap 2024 


Finnmark Nei til EU bruker regnskapsfirma, etter ønske fra Nei til EU. Dette er en 


veldig dyr løsning. 


 


-Styret i Finnmark Nei til EU- 


Godkjent 


 


 


5. Regnskap 2024 


Egne dokumenter. Regnskapet legges ved protokollen. 


Prisen på regnskapet ble diskutert, og det overlates til det nye styret å finne en 


løsning på dette. 


Godkjent  







 


6. Innkomne saker og årsmøteuttalelser 


Forslag om kampfond, hvor det settes av kr. 10.000,- per år til dette. Begrunnelse, 


en ny EU kamp kan stå nærmere enn vi aner.  


Ikke vedtatt  


 


Ingen forslag til årsmøteuttalelser innkommet. 


 


 


7. Arbeidsplan 2025 og budsjett 2025 


Forslag til Arbeidsplan for Finnmark Nei til EU 2025 


Nei til EU har i mange år kjempet mot norsk medlemskap i Den europeiske unionen. 


Den viktigste grunnen til dette er at vi vil beskytte norsk demokrati og suverenitet.     


Arbeidsplanen baserer seg på arbeidsplanen som ble vedtatt på Nei til EUs 


landsmøte i november 2024 og bærebjelker for Nei til EU. 


Særlige viktige saker fra sentralt hold, for Finnmark Nei til EU i 2025 er: 


• Stortingsvalget 2025 


• At Nei til EU er en viktig og tydelig aktør i samfunnsdebatten 


• Erstatte EØS-avtalen 


• Uavhengig miljø- og klimapolitikk 


• Energipolitikk 


• EUs helseunion 


• Arbeidsliv 


• EUs feilslåtte økonomiske politikk 


• Landbruk, fisk og beredskap  


• EUs militære oppbygging 


• Internasjonal solidaritet 


• At folkebevegelsen og organisasjonen Nei til EU har en sterk organisasjon 


med tydelig ledelse 


 Finnmark Nei til EU vil fortsette å bidra til kampanjearbeidet i Nei til EU. Vi vil 


fortsette å påvirke politikere både gjennom medieoppslag, leserbrev og aksjoner. Vi 


vil fortsatt drive med opplysningsarbeid overfor befolkningen i fylket, slik at kunnskap 


om EØS og sakene Nei til EU jobber for og med, blir fremmet. 


Organisatorisk arbeid 


Overordnet mål: 


Utvikle og styrke organisasjonen i fylket. 


Gjennomføring: 







· Følge opp de 2 lokallagene vi har i fylket, Sør-Varanger Nei til EU og Porsanger 


Nei til EU 


· Aktivere de andre lokallag/regionlag i områder hvor det finnes ressurspersoner som 


vil bidra. 


· Oppdatere nettverket av kontaktpersoner i de kommuner vi ikke har lokallag. 


· Stimulere til oppstart av fylkeslag av UMEU. 


· Arbeide videre med kontaktnettverk med våre samarbeids-partnere innen nei-


alliansen, fagbevegelsen, miljøbevegelsen, politiske partier, bondeorganisasjoner og 


urfolksorganisasjonene. 


· Bygge kvinnepolitisk nettverk internt i organisasjonen gjennom kvinnepolitiske 


kontakter i Finnmark. 


· Danne minoritetsutvalg i fylket. 


· Oppfordre og hjelpe medlemmer lokalt til å ta initiativ til å arrangere stands, aktivt 


kontakte kontaktpersoner for å delta på møter og kurs som Nei til EU arr. sentralt, i 


fylket og i samarbeid med andre. 


· Oppdatere og skolere sentrale og lokale tillitsvalgte ved å diskutere alternativer til 


EØS. 


· Tilby foredrag til partier, fagforeninger, organisasjoner osv. og bruke disse til å 


verve nye medlemmer. 


· Ta initiativ til et arrangement som f.eks. 8. mars i samarbeid med 


kvinneorganisasjoner og politiske partier. 


· I 2025 blir det ekstra viktig å følge opp medlemmer. Vi har nå lagt bak oss flere år 


uten særlig aktivitet på grunn av koronapandemien som har preget hele landet, og vi 


har hatt liten aktivitet av andre årsaker. 


· Skolering handler også om organisatorisk arbeid. Hva betyr det å få ett verv i 


lokallag/fylkeslag? Legge opp til å arrangere kurs for tillitsvalgte. 


Informasjonsarbeid 


Overordnet mål: 


Øke kunnskapen om det som skjer i og utenfor EU og om konsekvensene av EØS-


avtalen. Oppdatere og skolere tillitsvalgte, medlemmer og andre samarbeidspartnere 


slik at flest mulig kan delta aktivt i den politiske diskusjonen om EØS. Spre kunnskap 


om ACER og Brexit. 


Gjennomføring: 


· Jobbe eksplisitt i forhold til primærnæringene. 


· Bidra sammen med UMEU til å arrangere møter i Finnmark, når det lar seg gjøre. 


· Være aktive i avisspaltene og på avisenes debattsider, hvis og når vi slipper til. Vi 


har ikke økonomi til å kjøpe oss spalteplass. 







· Fortsette arbeidet på sosiale medier og med hjemmesida. 


· Sende mail til alle medlemmer ett par ganger i løpet av året og informasjonsmail til 


lokallagene i etterkant av styremøtene. 


· Sammen med lokallagene delta på ulike stands og aktuelle offentlige 


arrangementer, når dette lar seg gjøre. 


Verving 


Overordnet mål: 


Øke medlemstallet med minst 50 medlemmer per 27.05.2025. 


Gjennomføring: 


· Åpne møter med aktuelle samarbeidspartnere hvor tema; Forsvar av faglige 


rettigheter, distriktspolitikk, primærnæring, energi- og miljøpolitikk og ACER, hvis 


dette lar seg gjøre. 


· Fokus på verving må være en sak på hvert fylkesstyremøte. 


· Gjennomføre verving og gjenverving gjennom hele året, med fokus på nei-


alliansen, politiske partier, ungdom og kvinner, per telefon og internett. 


· Drive aktiv verving på alle arrangementer, stands og ved deltakelse på offentlige 


arrangementer, som vi har mulighet til å delta på. 


· Gjennomføre aksjonsuker for verving. 


· Tilby medlemskap under åpne arrangement, når vi har mulighet til dette. 


· Utarbeide en vervekampanje for fylket, eksempelvis dele ut flygeblad i kommuner 


der vi har lokallag eller kontaktpersoner. 


 


Vedtak: Arbeidsplanen omarbeides av det nye styret, til et arbeidsverktøy det 


kan bruke.  


Godkjent 


 


 


Budsjett 2025 


 Antatt inntekt Planlagte utgifter 


Norsk tipping    4.000.-  


Støtte til Finnmark på 
grunn av lave inntekter 


 50.000,-  


Medlemskontingent  52.000,-  


Antatt momskomp.    8.400,-  


Overskudd 2024  21.245,-  


Rådsmøte 1 stk.    10.000,- 







Telt    20.000,- 


Fylkesledersamling 2 
stk. 


   20.000,- 


Valgkamp materiell      8.500,- 


Valg, reiser, stand, 
overnatting, o.s.v. 


   52145,- 


Regnskapsfører    25.000,- 


Sum 135.645,- 135.645,- 


Det ble diskutert hvor vidt Sør-Varanger og Nordkapps midler skulle bli stående. 


Årsmøtet ble enige om at midlene skal tilbake til fylkeslaget, på grunn av lang tid 


uten aktivitet. Det må opprettes nye lag, på grunn av regler i Brønnøysund 


registrene, når det eventuelt blir aktuelt.  


Godkjent 


 


 


8. Valg 2025 


Fylkesstyre i Nei til EU – Finnmark 2024 har bestått av 


Posisjon Person Geografisk 


tilhørighet 


Fødsel


sår 


Periode 


Leder Gunn Bodil Mathisen Sør-Varanger 1970 2023-2025 


Nestleder Jon Trygve Bergsåker Berlevåg 1989 Tar 


gjenvalg  


Sekretær Tonje Mari Dragset Nordkapp 1983 2023-2025 


Kasserer Britha Marie Stavang Berg Porsanger 1965 Tar 


gjenvalg 


Styremedlem Roy Frode Linnes Loppa 1967 2023-2025 


Styremedlem 


UMEU 


Thea B. Fremstad Sør-Varanger 2002 Tar 


gjenvalg 


Vararepresentanter 


1.vara Torhild Ackermann Sør-Varanger 1955 Tar 


gjenvalg 


2.vara Lars Ivar Wæhre Hammerfest 1987 2023-2024 


3.vara Arnt R. Johannesen Hammerfest  1951 Tar 


gjenvalg 


4.vara Geir A. Iversen Hasvik 1954 Tar 


gjenvalg 


5.vara Åse Utkilen Sør-Varanger 1954 2023-2024 


Vara UMEU     


Valgkomité 


1 Jon Nikolaisen Porsanger 1972  2024-2027 


2      


3       







Vara       


Revisor 


       


 


Gunn-Bodil Mathisen ønsker ikke å stille til gjenvalg som leder.  


Roy Frode Linnes ønsker ikke gjenvalg.  


Thea B. Fremstad har gått ut av organisasjonen.  


Lars Ivar Wæhre går ut.  


Åse Utkilen ønsker ikke gjenvalg.  


 


 


Forslag til nytt styre fra Finnmark Nei til EUs valgkomite 


Posisjon Person Geografisk 


tilhørighet 


Fødselsår Periode 


Leder Britha Marie 
Savang Berg 


Porsanger 1965 2025-2026 


Nestleder Jon Trygve 


Bergsåker 


Vadsø 1989 2024-2026 


Styremedlem Tonje Mari Dragset Nordkapp 1983 2024-2026 


Styremedlem Tor-Erik Labahå Vardø 1984 2025-2027 


Styremedlem Gunn Bodil 


Mathisen 


 


Sør-Varanger 1970 2025-2027 


Styremedlem 


UMEU 


    


Vararepresentanter 


1.vara Torhild Ackermann Sør-Varanger 1955 2025-2026 


2.vara Arnt R. 


Johannesen 


Hammerfest 1951 2025-2026 


3.vara Randi Berit Sjølie Vadsø 1945 2025-2026 


4.vara 


 


Geir Adelsten 


Iversen 


Hasvik 1954 2025-2026 


5.vara Hallgeir Johan 


Strifeldt 


Alta 1958 2025-2026 


Vara UMEU     


Valgkomité 


1 Jon Nikolaisen Porsanger  1971 2024-2026 


2     2025-2027 


3      2025-2028 


Revisor 







      2025-2026 


 


Tor-Erik Labahå er ordfører i Vardø, og har tiendeplass på stortingslista hos 


Finnmark Senterpartiet, har sagt seg villig til å sitte i styret, i Finnmark Nei til EU. 


Hallgeir Johan Strifeld, fylkestingsrepresentant og førstekandidat for Rødt Finnmark, 


fra Alta, har sagt seg villig til å stille som vararepresentant. 


 


Vennlig hilsen 


Jon Nikolaisen, Valgkomite 


 


Under årsmøtet sa Randi Berit Sjølie, lokallagsleder Vadsø Rødt, seg villig til å stille 


som vararepresentant. 


Styret får tillatelse til å supplere valgkomiteen. 


Styret konstituerer seg selv. 


Vedtatt som det står. 


 


 


 


 


  


  
 Randi Berit Sjølie      Torhild Ackermann
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